
Referat, 
Bestyrelsesmøde d. 30.11.11. 
Til stede: Tommy, Esben, Jeanett, Flemming og Annemette 
Fraværende: Ida og Maria. 
Næste møde: 18. januar hos Flemming. 
 

Dagsorden: 
 

Godkendelse af referat: 
Esben undersøger låsesystemtype ved Hardi V. for at se om vi kan bruge det Sønderborg kajakklub 
har til salg. 
Tommy får tilbud på yderdør snarest, samt tilbud på opretning af bro og tilbud på tilbygning til 
bådhus. 
Ellers ingen tilføjelser. 
 

Økonomi: 
På nogen af de Arrow-kajakker vi har fået sponsoreret og fået fra Struer kajak, er fodsparkene 
placeret for langt fremme. Tommy kontakter dem for at finde ud af hvad vi gør ved det. 
 

Udvalgene: 
Polo: Flemming kan lave mål til Polo, men rørene til det skal de selv skaffe. 
Svømning: Er yderst velbesøgt ☺ 
 

Årsplanen: 
Havneræs: Jeanett sørger for at få vores havneræs-arrangement på relevante internetsider. 
Silkeborg har tilbudt at afholde havneræs, hvis vandet er stift andre steder. Man skal blot selv have 
medhjælpere. 
Til Havneræs hos os: Vi skal bruge 2 følgebåde. Tommy spørger motorbådsklubben og Flemming 
spørger sin bror. 
Tidtager: Eva eller Jeanett eller begge ☺ 
Mad: Tommy, Esben og Annemette laver en grydefuld chili con carne. Annemette køber flutes, 
frugt og choko-barer. Bodil sørger for drikkevarer. Tommy sørger for tidtagerudstyr. 
 

Randers talent- og elite: 
Tommy og Jeanett har været til møde om sponsorstøtte. Næste møde handler om ”bedre stævner”. 
 

Evt.  
Randers kommune har kørt vores fliser helt skæve i forbindelse med havneudbygningen. Tommy 
snakker med dem om at få det udbedret. 
Saunaen er blevet for lille og vi vil gerne have en ”etage” mere. Esben kigger på det. 
Jørgen Lanng har sent en email, hvor han skriver at han og Henrik gerne vil prøve at genoplive 
Randers Marathon. Vi vil gerne have et godt oplæg fra dem til 2013. 
 
Ref. Annemette. 
 


